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Verslag bestuursvergadering d.d. 12 januari 2022 
 
Plaats:    met MEET 
 
 
Aanwezig:  Pastoor Houwman, Ben Haerkens, Jan van de Geer, Rini van de Geer, Netty 

de Vries, Marthè Hecker, Jac Hermans, Jan Hermans en William van de 

Wauw 

 
Mede aanwezig :  Ger Theelen 

 
Afwezig m.k.:   Ans Widdershoven     

 
01. Opening  
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en pastoor 
Houwman spreekt vervolgens een gebed uit.  
Hierna neemt Ben het woord. Ben laat de aanwezige bestuursleden de sheet Eenheid in 
verscheidenheid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Eenheid zonder verscheidenheid is verstikkend. 
Verscheidenheid zonder eenheid is los zand. 

We hebben elkaar nodig, sterker dan we vaak zelf beseffen. 
Ieders gaven en vaardigheden zijn waardevol en belangrijk. 

 
Vorig jaar hebben we in de evaluatie over de kwaliteit van het functioneren van het 
federatiebestuur aangegeven dat we hierover niet tevreden zijn. 
Ben constateert dat we nog steeds als losse eilanden functioneren. Hij zou daar heel graag 
een stap in willen zetten om meer uit in gezamenlijkheid zaken aan te pakken. Ook als het 
gaat om bepaalde besluitvorming de moeite nemen naar elkaars argumenten te luisteren. 
Op basis hiervan een mening vormen en daarna een besluit nemen. Er worden nu al 
bepaalde besluiten genomen voordat zonder dat we er überhaupt over gesproken hebben. 
Dit moet kwalitatief echt beter. 
Rini zegt het hier mee eens te zijn. Er moet vooraf veel beter met elkaar afgestemd 
worden. Beter communiceren. Dan kunnen veel problemen voorkomen worden. 
Jan van de Geer: Bepaalde zaken die enige importantie hebben zouden vooraf op papier 
gezet moeten worden. Dan rondsturen en dan vooraf een mening vormen. Dit voorkomt 



dat dat we in de vergadering met zaken worden geconfronteerd en dan snel een besluit 
moeten nemen. Ben zegt dat dit vorig jaar ook zo is gesteld. 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
Agenda en volgorde worden ongewijzigd vastgesteld.  
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 12 november jl.  
Op het verslag worden geen op-of aanmerkingen gemaakt. 
Het verslag wordt vervolgens onder dank aan de samensteller goedgekeurd.  
 

- Actiepuntenlijst 
Punt 19. Dit zal nog éénmaal in de cie. Financiën aan de orde komen. 
Punt 75. Advertenties federatieblad: dit loopt prima. AF. 
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. AF. 
Punt 90. Openstelling kerken. In Born is dit al actueel. In Buchten wordt dit gekoppeld aan 
mogelijke ontwikkeling m.b.t. multifunctioneel gebruik van het kerkgebouw. In Grevenbicht 
gaat men dit vooralsnog niet doen. Holtum koppelt men dit aan de diverse wandelingen die 
momenteel daar worden georganiseerd. Obbicht is in uitvoering, er moeten nog enkele 
praktische punten worden aangepast. 
Punt 93. Docbase Begraafplaatsadministratie. Er is gevraagd naar een overzicht per 
begraafplaats van het aantal graven. Holtum en Obbicht zijn binnen. De overige parochies 
dienen dit nog aan te leveren. 
Punt 99. Er wordt afgesproken dat bij de samenvoeging van de voormalige Armenfondsen 
van Grevenbicht en Holtum de naam ‘Caritas Parochiefederatie Born’ gebezigd zal worden. 
Punt 100. Luidprogramma’s. Het overzicht van de luidprogramma’s zal op de site worden 
gepubliceerd. De activering van de nieuwe programma’s zal worden geëffectueerd nadat de 
nieuwe Apollo’s III (daar waar gewenst) zijn geplaatst. Ook kan dit gebeuren bij de 
eerstvolgende onderhoudsbeurt door fa. Eijsbouts. 
 
04. Commissie Pastoraal 
Pastoor Houwman heeft het verslag van de gisteren gehouden vergadering van de cie. 
Pastoraal vandaag naar het federatiebestuur gestuurd. Zie derhalve dit verslag. 
- Vormselvieringen. Het is belangrijk om betrokkenen te informeren over het aantal 
aanwezigen in deze vieringen. Alleen de gezinsleden van de vormelingen kunnen deze 
bijwonen. Pastoor zal de namen van de vormelingen aan betrokken parochies toesturen. 
- Caritas. De parochies zullen namen van vertegenwoordigers voor de adviescommissie 
doorgeven. Voor Obbicht zal dit Lion Demarteau zijn. 
- Synodale Kerk. Zie hiervoor genoemd verslag van cie. Pastoraal. Er komt de vraag of het 
zinvol is om een ideeënbus in de kerk te plaatsen. Mensen moeten ook anoniem kunnen 
reageren. E.e.a. moet zo breed mogelijk worden uitgezet. Ook wordt er voorgesteld om 
een hand-out te maken. 
- Samen Door De Bijbel. Rini zegt dat de vorige Alphacursus goed is verlopen, de 
deelnemers hebben behoefte om met dit mooie initiatief door te gaan. Onder de naam 
„”Vrienden van de Alpha“ gaan ze, zodra het i.v.m. de coronamaatregelen weer mogelijk is, 
opnieuw met de bijeenkomsten starten. De bijbel zal vanuit een meer exegetisch oogpunt 
worden benaderd. Dhr. Jeroen Werkhoven is bereid gevonden om de inleidingen te 
verzorgen. De bijeenkomsten zullen elke 1ste woensdag van de maand om 12.30 uur in het 
parochiekantoor Buchten plaatsvinden. 
 
05. Cie. Financiën. 
- Jan van de Geer zegt dat hij geen specifieke mededelingen heeft. We liggen met de 
boekhouding goed op schema. Binnenkort kunnen we de parochies van de cijfers voorzien. 
Naar aanleiding van agendapunt 5 merkt Jan op dat dit punt eigenlijk een herhaling is van 
de vergadering van de commissievergadering. We moeten veel korter en bondiger zijn!  
De opmerking van Marjo Willems m.b.t. de communicatie vanuit het federatiebestuur is erg 
duidelijk. Het betrof het wijzigingen van datums van misintenties.  



 
 
- Beleggingen. Er is een gesprek met het bisdom geweest. We hebben een aantal adviezen 

gekregen. Ger Theelen zegt dat we in feite van het bisdom carte blanche hebben 
gekregen. We zijn hier mee bezig. We gaan met een aantal banken praten en daarna op 
dit punt met één parochie de beleggingen van alle parochies gaan regelen. 

 
06.  Cie. Gebouwen en terreinen. 
- Parochie Buchten is in afwachting van het antwoord van de gemeente inzake het 
subsidieverzoek. Zodra dit binnen is wordt dit gecommuniceerd met het federatiebestuur 
en parochiecomité en zullen de ideeën in het federatieblad uiteen worden gezet. 
- Parochie Obbicht. In de kerk van Obbicht zijn/worden steeds meer activiteiten 
georganiseerd. B.v. het Maasgouwtournooi, concerten en de musical van de basisschool. 
Om de aanwezigen meer comfort te bieden is het plan opgevat om het merendeel van de 
kerkbanken te verwijderen. Er blijft een aantal banken voor degenen die tijdens de 
eredienst willen knielen. Deze banken moeten gemakkelijk te verwijderen zijn. Ben laat 
vervolgens een tekening zien van het plan. 
Dit plan is besproken in het parochiecomité, het bestuur van Concordia, pastoor Houwman, 
Ger Theelen en in de commissie pastoraal. Iedereen is positief over dit idee. Ben vraagt 
vervolgens de instemming van het federatiebestuur. Met dit accoord kan het voorbestaan 
van het kerkgebouw meer zeker worden gesteld. Het financiële plaatje is zodanig dat de 
harmonie en/of de gemeente een bijdrage bij de aanschaf van de stoelen doen. Het 
federatiebestuur gaat hier mee akkoord. 
- Luidapparatuur en internetaansluiting in de parochiekerken. Ger Theelen heeft offertes 
opgevraagd en een gesprek met fa. Eijsbouts in deze gehad. Hij heeft de offerte 
doorgestuurd naar de parochiecomités. Hij heeft 2 positieve en 2 negatieve reacties hier op 
gehad. Dit heeft hem negatief onaangenaam verrast.  
Ger geeft hier vervolgens nog enige technische informatie over. Hij stelt voor om dit terug 
te leggen in de cie. Gebouwen & Terreinen. Op korte terrein overleg hierover. Door de 
gezamenlijke deal is de aanschaf natuurlijk voordeliger. Door het afvallen van 2 parochies 
wordt het natuurlijk voor de deelnemende parochies duurder. 
Ben vervolgt dit punt door te zeggen dat pastoor graag missen wil streamen met behulp 
van internet. Dan komt toch weer de gezamenlijkheid aan de orde. Op welke manier men 
dit doet in de verschillende kerken moet plaatselijk worden bepaald. Maar door met elkaar 
van gedachte te wisselen, en niet direct nee te zeggen, kan men een weloverwogen besluit 
nemen. Ben heeft met zijn zoon (IT-er) hierover gesproken. Deze heeft aangegeven mee te 
willen werken waardoor de kosten kunnen worden gereduceerd. 
Netty geeft nogmaals aan dit project voor Holtum geen meerwaarde heeft. Ben geeft 
nogmaals de belangrijkheid van vervanging aan bij afwezigheid van de vaste 
gebruiker/koster. 
We moeten meer op dezelfde manier kunnen doen.  
Marthè Hecker heeft nog vragen over garanties. Ger refereert nogmaals aan het 
herbespreken van dit onderwerp in de cie. Gebouwen & Terreinen. Ger kijkt ook nog naar 
alternatieven voor de aanschaf van apparatuur voor de internetaansluiting in de kerken. 
Pastoor benadrukt nogmaals het belang van de internetaansluitingen. 
 
08. Cie. P & O 
- Ben verwijst naar het verslag van de laatste vergadering van de cie. P & O. Er is in deze 
vergadering gesproken over het priesterjubileum van pastoor Houwman op 29 mei as. 
Ook de evaluatie van het functioneren is aan de orde geweest. Men is over het algemeen 
positief ten deze, wel kan de frequentie omlaag naar 3x per jaar overleg.  
-Jubileum Marthè Hecker en Jan van de Geer. Beide bestuursleden zijn 25 jaar als 
kerkmeester doende. Hier zal binnenkort aandacht aan worden besteed. 
Jan Hermans zal het overzicht van de zittingstermijn van de bestuursleden aan iedereen 
toesturen. 



 
 

 
09. Overige structuren 
- Kerkenvisie. Ger Theelen en Lion Demarteau zijn bij de laatst gehouden bespreking 
aanwezig geweest. Parochie Obbicht wil overleg met de gemeente inzake de aanschaf van 
de stoelen in de kerk alsook over de aanpassing van het gebouw. 
Er staat een uitgebreide weergave van dit overleg in het archief op de site. 
Belangrijk : de gemeente wil meedenken over onze ideeën en plannen. 
 
10. Rondvraag en mededelingen 
- Jac Hermans Er komt weer een nieuwe ronde huispaaskaarsen. Kijken hoe we dit gaan 
doen. 
- Rini van de Geer Er staat in het federatieblad op zondag 30 januari in Buchten om 
10:30 uur een mis met Blasiuszegen. Volgens Jac Hermans moet dit zijn 9:30 uur. 
Ook vraag Rini om in alle kerken mondkapjes beschikbaar te hebben. Dit is akkoord. 
- Netty de Vries  vraagt of de mis van 9:30 uur in Holtum (viering priesterjubileum) op 29 
mei vervalt. Dit is inderdaad het geval. 
- William van de Wauw meldt dat Wil Lebens gaat stoppen met het groenonderhoud 
rond de kerk. Hij wil dit punt in de volgende vergadering van cie. Gebouwen en Terreinen. 
Hij zegt verder dat hij de komende weken slecht bereikbaar is vanwege privézaken. 
 
Hierna sluit Ben Haerkens om 20:45 uur de vergadering en wenst allen nog een 
prettige avond. 
 

 

Franz Houwman       Jan Hermans 

Pastoor/voorzitter       Secretaris 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………..  ………………………………………………………… 
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Actielijst n.a.v. bestuursvergadering d.d. 12 januari 2022     No. 1 - 2022 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 19 12-10-16 Kerkbijdrage – Kerkbalans Cie. Financiën n.v.t. 

 

 

 

 

90 07-10-20 Openstelling kerken → onderzoek naar mogelijkheden per parochie door PC’s Parochiecomités aanhouden 

93 18-11-20 Docbase Begraafplaatsadministratie – gegevens aanleveren door Born en Buchten 

Buchten  

Werkgroep ??? 

100 30-06-21 Overzicht luidprogramma’s → uniformeren betreffende luidprogramma’s Parochiecomités 01-02-22 

101 12-01-22 Caritas. Vertegenwoordiging parochies doorgeven → alle parochies behoudens Obbicht Parochiecomités 01-03-22 

3-22      

     

     

 

 


